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Præsentation af Bente Buhl Rasmussen, der stiller op til 
bestyrelsen 

 

Jeg har sagt ja til at stille op, fordi jeg gerne vil være med til at bygge videre på 
den klub og de værdier, jeg selv som nyt medlem har oplevet. Jeg har også 
nogle ting, jeg vil arbejde på i forhold til medlemsinvolvering, men generelt er 
jeg glad for den modtagelse, jeg selv har fået og for det fællesskab og den 
hygge, jeg kan mærke i klubben. 

Jeg er ikke selv en del af en klub-i-klubben og er som nævnt forholdsvis ny. Min mand, Frank Gravesen, 
startede i 2012, da han gik på pension og er i dag formand for boldsamlerudvalget. Jeg selv startede i 2016, 
da jeg troede, jeg gik på pension. Der var så alligevel nogle arbejdsopgaver, der fortsatte og som gjorde, at 
jeg ikke har fået spillet lige så meget golf, som det egentlig var planen, men fra i år er jeg helt stoppet med 
arbejdet og derfor bliver der mere tid til golf. 

Forhåbentlig kan jeg give noget til bestyrelsen via det, jeg har arbejdet med i mange år. Jeg er uddannet 
skolelærer, blev siden skoleleder på Himmelev Skole og skiftede bagefter til en konsulentstilling i 
Kommunernes Landsforening, en afdeling jeg senere blev leder af. Her var mit fokus organisationsudvikling, 
rekruttering, ledelse og processer – og den viden tænker jeg kan bruges i Roskilde Golf Klubs bestyrelse. 

Jeg vil gerne have, at vi er en klub, hvor alle føler sig velkomne – både dem, der spiller 3-5 gange om ugen 
og dem, der spiller noget mindre. Samtidig kunne jeg godt tænke mig, at vi gør mere for at tiltrække flere 
børn, ikke mindst piger. Og der skal også helst være mange kvinder blandt vores nye medlemmer, ligesom 
jeg synes, det er godt, hvis bestyrelsen består af både kvinder og mænd. Vi ser jo nogle gange tingene lidt 
forskelligt. 

 

Bente Buhl Rasmussen 


